

**Objet :** Normes appliquées sur le produit 7715401.  
**Object :** Applied standards on the product 7715401.

Nous, Delta Dore certifions que le produit référencé 7715401 a été conçu et est conforme aux normes de Compatibilité Electromagnétique (CEM), spectre radioélectrique (RF), de sécurité électrique et d'exposition des personnes aux champs électromagnétiques (EMF) suivantes :

- CEM : Draft ETSI EN 301 489-1 V2.2.0 :2017
- CEM : Final Draft ETSI EN 301 489-3 V2.1.1 :2017
- CEM : EN 61000-3-2 :2014
- CEM : EN 61000-3-3 :2013
- RF : EN 300 220-2 V3.1.1 :2017
- Sécurité électrique : EN 60730-1 :2000 + AC :2007 + A1 :2004 + A13 :2004 + A12 :2003 + A14 :2005 + A2 :2008
- EMF : EN 62479 :2010

*We, Delta Dore certify that the device referred 7715401 has been conceived and conforms with Electromagnetic compatibility (EMC), radiofrequency spectrum (RF), electrical safety and human exposure to electromagnetic fields (EMF) standards following :*

- EMC: Draft ETSI EN 301 489-1 V2.2.0 :2017
- EMC: Final Draft ETSI EN 301 489-3 V2.1.1 :2017
- EMC: EN 61000-3-2 :2014
- EMC: EN 61000-3-3 :2013
- RF: EN 300 220-2 V3.1.1 :2017
- Electrical safety: EN 60730-1 :2000 + AC :2007 + A1 :2004 + A13 :2004 + A12 :2003 + A14 :2005 + A2 :2008
- EMF: EN 62479: 2010

Nous, Delta Dore certifions que le produit référencé 7715401 est conforme aux exigences essentielles et aux autres dispositions pertinentes de la directive ROHS 2011/65/CE.

*We, Delta Dore declare that the device referred 7715401 complies with the essential requirements and other relevant provisions of the ROHS 2011/65/EC directive.*

Condition de validité de ce document / Condition of validity of this document :

Le client doit apposer sur le produit sa référence et sa marque commerciale pour être conforme au marquage CE. Conformément aux directives en vigueur, il appartient au client d'établir la déclaration UE de conformité de l'appareil.

*The customer has to apply on this product his own reference and his own trade mark to be in conformity with the EC marking.*

*According to the applicable directives, the customer shall draw up the EU declaration of conformity of the device.*

Date : 2018, November 13<sup>th</sup>

La Responsable du Laboratoire d'essais  
Testing Laboratory manager

Place : Bonnemain (France)



Aurélie FORTINEAU